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              Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bohdanovciach nad Trnavou 

konaného dňa 18. októbra 2019. 

_________________________________________________________________________________ 

 

Prítomní poslanci:  Ing. Tomáš Doboš, Boris Janto, Ing.  Ľubomír  Kvetan, Ing. Ľuboš 

Dušek, Ing. Ľuboslav Kumančík, Ivan Bočko - 6 

Ospravedlnení poslanci:  JUDr. Andrej Adamec, Peter Mračka, Ing. Mgr. Michal Šarvaic - 3 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva a schválenie programu rokovania. 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

3. Kontrola plnenia prijatých uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ, interpelácie poslancov. 

4. Pripomienky a dopyty občanov obce. 

5. Prevod vlastníctva nehnuteľnosti spôsobom z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

6. Zámena vlastníctva nehnuteľnosti spôsobom z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

7. Darovacia zmluva vlastníkov nehnuteľností v IBV Za humnami. 

8. Rozpočtové opatrenie obce Bohdanovce nad Trnavou č. 7/2019 a č. 8/2019. 

9. Rozpočtové opatrenie ZŠ s MŠ Bohdanovce nad Trnavou č. 2/2019. 

10. Návrh na udelenie Ceny obce Bohdanovce nad Trnavou (Oľga Martišovičová). 

11. Návrh rozpočtu obce Bohdanovce nad Trnavou a ZŠ s MŠ na rok 2020. 

12. Príprava a realizácia investícií v obci. 

13. Aktuálne informácie obce, žiadosti a rôzne. 

14. Diskusia. 

15. Ukončenie a záver rokovania OZ. 

  

Ad.1. Starosta obce privítal prítomných poslancov,  hlavnú kontrolórku obce, riaditeľku ZŠ s MŠ,  

 hostí a oboznámil ich s programom zasadnutia OZ.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia uznesením č. 49/2019.  

Poslanec Ing. Tomáš Doboš navrhol zmenu programu rokovania. Požiadal o zaradenie ďalšieho 

 bodu, ktorý sa mal týkať zverejňovania audiozáznamov z rokovaní OZ na webových stránkach 

 obce. Obecné zastupiteľstvo schválilo zmenu programu zasadnutia uznesením č. 50/2019. 

Ad.2. Do návrhovej komisie boli navrhnutí Boris Janto a Ing. Ľubomír Kvetan.  Návrhová komisia 

bola schválená pomerom hlasov: 4 – za, 0 – proti, 2 – zdržal sa. 

Ako overovatelia zápisnice boli navrhnutí Ing. Ľuboš Dušek a Ing. Ľuboslav Kumančík. 

Overovatelia zápisnice boli schválení pomerom hlasov: 6 – za, 0 – proti,  0– zdržal sa. 

Zapisovateľka: Mgr. Andrea Jurčová. 

Ad.3. Starosta obce sa vrátil k predchádzajúcemu zasadnutiu a skonštatoval, že všetky uznesenia 

vstúpili do platnosti a boli zrealizované alebo sú v štádiu plnenia.  

Poslanec Boris Janto sa informoval o výsledku rokovania obce Bohdanovce nad Trnavou 

 a Šelpice v súvislosti s problematikou II. stupňa ZŠ. Starosta obce vytkol nízku účasť 

 poslancov obce Bohdanovce nad Trnavou. Informoval o zaslaní spoločnej žiadosti za obec 

 Šelpice a Bohdanovce obci  Boleráz o pracovné stretnutie OZ všetkých obcí. Spolu so 

 starostkou Šelpíc sa stretol aj s riaditeľkou ZŠ na ul. A. Kubinu v Trnave. Informoval 

 o ubezpečení riaditeľky ZŠ v Trnave o voľných kapacitách v školskom roku 2020/2021. 
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Ad.4. Žiadny občan nemal pripomienky a dotazy. 

Ad.5. K prevodu vlastníctva nehnuteľnosti poslanci odsúhlasili spôsob ako dôvod hodného 

osobitného zreteľa pre žiadateľa Petra Bystrického a odsúhlasili kúpnu cenu 10,00 €/m2 

uznesením č. 51/2019. 

Ad.6. Ako spôsob zámeny vlastníctva nehnuteľností medzi obcou Bohdanovce nad Trnavou a Petrom 

Mračkom poslanci schválili dôvod hodný osobitného zreteľa uznesením č. 52/2019. 

Ad.7. Starosta obce oboznámil poslancov o stave situácie z rokovania s občanmi v lokalite IBV Za 

humnami. V súčasnosti prebieha podpisovanie Darovacej zmluvy vlastníkmi dotknutých 

nehnuteľností. 

Ad.8. Pani Izakovičová  oboznámila poslancov o Rozpočtovom opatrení obce Bohdanovce nad 

Trnavou  č. 7/2019 a č. 8/2019. Poslanci vzali rozpočtové opatrenie č. 7/2019 na vedomie    

uznesením č. 60/2019. 

 Rozpočtové opatrenie č. 8/2019 poslanci schválili uznesením č. 53/2019. 

Ad.9.  Ekonómka školy p. Zuzana Vranková  vysvetlila potrebu prijatia rozpočtového opatrenia ZŠ 

s MŠ č. 2/2019. Poslanci nemali k danému materiálu pripomienky a schválili ho uznesením č. 

54/2019. 

Ad.10. Starosta obce sa poďakoval pri príležitosti životného jubilea pani Oľge Martišovičovej za prácu 

v školstve, poslaneckom zbore, za vedenie FS Bohdanovčan a kultúrny rozvoj obce, jej 

reprezentáciu a v mene celého  obecného zastupiteľstva jej odovzdal Cenu obce Bohdanovce 

nad Trnavou, ktorú poslanci schválili uznesením č. 55/2019. 

Ad.11. Návrh rozpočtu  obce na rok 2020 starosta obce vopred predostrel poslancom OZ, kde ich 

informoval o hlavných investičných zámeroch obce v budúcom rozpočtovom roku. Pred 

schvaľovaním rozpočtu na decembrovom zasadnutí OZ sa bude jeho podrobnou prípravou 

zaoberať pracovné stretnutie poslancov, budú sa zaoberať problematikou zvyšovania miestnych 

daní a poplatkov, predovšetkým za komunálny odpad a to v súvislosti so zvýšením cien 

a poplatkov za likvidáciu a uloženie odpadu. Návrh rozpočtu obce Bohdanovce nad Trnavou 

a ZŠ s MŠ na rok 2020 poslanci zobrali na vedomie uznesením č. 60/2019.    

Ad.12. Starosta obce v tomto bode podrobne rozobral investičné akcie obce, ktoré vzápätí poslanci 

rozdiskutovali. Informoval o: 

 - odovzdaní vybudovanej kanalizácie realizačnou firmou STAVEKO prevádzkovateľovi 

TAVOS a.s.,  

 - uzavretí Zmluvy o dielo medzi obcou a firmou STAVEKO na kanalizačné prípojky,  

 - zaslanej žiadosti obce na TAVOS a.s. o zaradení akcionára do investičného  plánu na rok 2020 

na ďalšie kanalizačné stoky- ulica Pri ihrisku, Kopcová cesta,   

 - pripravovanej žiadosti o získanie NFP na projektovú dokumentáciu Cyklistická komunikácia 

Bohdanovce nad Trnavou s prepojením na Boleráz, 

 - pripravovanej žiadosti o získanie NFP z Environmentálneho fondu na dobudovanie 

zostávajúcich častí obecnej kanalizácie. 

Ad.13. Poslanci schválili: 

 - Správu o výchovno- vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v Materskej škole 

Bohdanovce nad Trnavou   uznesením č. 56/2019, 

 - Správu o výchovno- vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v Základnej škole 

Bohdanovce nad Trnavou   uznesením č. 57/2019. 
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 Ďalej sa zaoberali predloženým návrhom, ktorý sa týkal výšky ročnej odmeny hlavnej 

kontrolórky obce v zmysle platných právnych predpisov. Tento návrh bol schválený  

uznesením č. 58/2019. 

 Podaná žiadosť firmy TT TRANS, s.r.o., ktorou požadujú predĺženie termínu ukončenia stavby 

Krupanskej cesty, bude predmetom rokovania Komisie výstavby, regionálneho rozvoja a ŽP. 

Starosta informoval o zlom zdravotnom stave lipy na námestí, jej kontrolovanom oreze, resp. 

následnom výrube. Poslanci skonštatovali, že je potrebné zaoberať sa celou lipovou alejou a jej 

postupným omladením. Dobrovoľnému hasičskému zboru bol doručený ďakovný list 

z Okresného riaditeľstva HaZZ Trnava za spoluúčasť pri likvidácii rozsiahleho požiaru v TAZ 

Trnava. Obci bola doručená výzva TTSK na zapojenie sa obce do Centrálneho krízového fondu. 

Uvedené informácie boli vzaté na vedomie uznesením č. 60/2019. 

Ad.14. Bod 14 bol na žiadosť poslanca Ing. Tomáša Doboša doplnený do programu rokovania a týkal 

sa zverejňovania audiozáznamov z OZ na webových stránkach obce. Poslanci daný bod 

rozdiskutovali a prijali k tomu stanovisko uznesením č. 59/2019. 

 Ad.15. Do diskusie sa zapojili poslanci i občania: 

- p. Tomáš Doboš -  informoval sa, kto je dodávateľom potravín a hlavne mäsa do školskej 

jedálne, 

starosta obce mu vysvetlil, že je to otázka na riaditeľku ZŠ s MŠ a vedúcu jedálne, 

- p. Oľga  Martišovičová – informovala že,:  

 - chce odovzdať vedúcu funkciu vo FS Bohdanovčan, ale zároveň zostane aktívnou 

 členkou skupiny, 

 - FS Bohdanovčan plánuje vydať CD a požiadala poslancov o finančný príspevok na 

 vydanie CD, ktoré môže obec zároveň použiť ako reprezentačný dar, 

- p. Jozef Kozoň – sa informoval, ako obec riešila reklamáciu vzniknutých plesní v telocvični. 

Ing. Ľuboš Dušek vysvetlil, kde vznikol technický problém, ktorý realizačná firma odstránila. 

Ad.16. Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 

 

 

Zapísala: Mgr. Andrea Jurčová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bohdanovce nad Trnavou, 18.10.2019. 

 


